
 

 
 

A  C  T  A 
 

 
Pedreguer a 8 de novembre de 2021 

 

 
A la Casa de Cultura de Pedreguer, essent les vint hores i nou minuts, del dia vint-i-u de 

juny de dos mil vint-i-u, es reuniren, sota la Presidència del Regidor d’ Esports, Pepe Cabrera 
Puigcerver, els membres de diferents Entitats Esportives Locals i membres d’ Associacions i 
Organismes que integren el Consell Municipal d’ Esports, que son els següents :                     
Toni Pulido ( Club Ciclista ),  David Vives ( Club Joventut ), Fermí Gilabert ( Societat de 
Colombaires), Andrés Noel ( Club de Petanca ), Angel Picornell (Assoc. Tir amb Arc ), Enrique 
Aledo ( Club Karate ), Juan T. Noguera ( Sense motor Sport ), David Vives ( Futbol Veterans ), 
Jairo Roselló ( Club de Basquet ), Noel Miralles (Coordinador Escoles Esportives Municipals) i 
Miquel A. Noguera ( Tècnic d´Esports ), qui actua de secretari.  
 
 Desprès de la benvinguda del Regidor d’Esports,  es dona pas a l’ ordre del dia, tractant-
se els següents assumptes : 
 
1.- Aprovació de l’ acta anterior. 
 

Es fa lectura de l’acta de l’últim Consell de data del 21 de juny de 2021 i s’aprova per unanimitat. 
 
2.- Informacions varies de la Regidoria d’Esports. 

En aquest punt s’informa, en primer lloc, que la tècnica d’igualtat, Carmen Ivars, tenia que haver 
assistit a aquest Consell per informar sobre el Premi per a la Igualtat i la Diversitat, però que 
no ho podrà fer, i excusa la seua assistència. 
El tècnic d’esports dona compte sobre les bases que regiran la convocatòria d’aquest premi. 
Podran optar al premi tots els projectes esportius, a desenvolupar durant una temporada 
esportiva, que contemplen diferents accions que promoguen la igualtat i la diversitat al si de 
l’Entitat o Club. A continuació es lliura un exemplar de les bases  i un cartell a cadascuna de les 
Entitats presents. (S’adjunta copia de les bases). 
A continuació pren la paraula el Regidor d’Esports per informar sobre les millores portades a 
terme en el pavelló municipal d’esports. L’ajuda concedida al nostre municipi és de 54.444,09€ 
que s’invertirà en adequar l’accés del pavelló des del carrer Pou del Posmó, així com la 
reestructuració del pàrquing, amb el marcatge per a l’estacionament i la sembra d’arbres i 
plantes; canviar l’actual sistema d’enllumenat interior de la instal·lació per uns nous amb 
tecnologia leds, millorant d’aquesta manera la seua eficiència i produint un estalvi en la factura 
elèctrica, i per últim, implantar un sistema de ventilació que millorarà la qualitat de l’aire del seu 
interior. 
Es passa a continuació a tractar-se el tema sobre la modificació en el sistema de subvencions 
a les entitats esportives per a l’anualitat 2022. L’Ajuntament amb l’objectiu d’incentivar la 
participació i implicació de diferents iniciatives que conflueixen al voltant de l’esport local, be 
organitzades per la Regidoria d’Esports, be per les pròpies Entitats Esportives Locals, dotarà 
d’una borsa d’uns 3.000 € per tal de repartir aquesta quantitat en base a la participació i 
col·laboració que tinga cadascuna d’elles. El Tècnic d’Esports explica a continuació com es 
repartirà aquesta borsa, adaptant-se al següents criteris per tal d’aconseguir una puntuació final: 
 

- Per convenis       30 punts 



 

 
 

- Per col·laboració en activitats extraordinàries  
organitzades per la Regidoria d’Esports    20 punts 

- Per l’organització d’activitats durant LEP    15 punts 
- Per la participació en la revista LEP      5 punts 
- Per la participació en actes organitzats per la Reg. d’Esports 10 punts 
- Per la participació en les reunions del Consell d’Esports    5 punts 
- Per la promoció del seu esport entre la població (fora de LEP) 

en activitats puntuals .       5 punts 
- Accions de l’Entitat a favor de la igualtat i la integració   10 punts 

 
El procediment per a establir la puntuació i el repartiment serà el següent: 

- Es durà un control de la participació i col·laboració de cadascuna de les Entitats. 
- Cada Entitat aconseguirà una puntuació. 
- Es sumaran les puntuacions de cadascuna de les Entitats, per treure un total. 
- Aquest total dividirà el total d’euros a repartir, donat una xifra (euros). 
- Aquesta xifra es multiplicarà pel total de punts adquirits per cadascuna de les Entitats.  

D’aquesta manera s’establiran dos apartats a l’hora de lliurar les subvencions anuals. Aquestes 
vindran determinades per la suma  del que els corresponga de l’ordinària, i de l’extraordinària, 
entenent aquesta en base el que s’ha explicat en aquest punt. 
 
S’informa també sobre la justificació de les subvencions 2021. Per temes de fiscalització, 
control i transparència, a partir d’aquest any s’ha de justificar  la subvenció que lliura l’Ajuntament  
a cada Club, aportant factures legals de qualsevol despesa que haja tingut l’entitat en matèria 
esportiva durant l’any. A dia de huí cada Entitat ha rebut el 50% de la subvenció que li 
corresponia per a l’anualitat 2021, quedant pendent l’altre 50 %. Per tal de rebre el 50% restant, 
abans de finalitzar l’any, s’hauran d’haver fet les corresponents justificacions. En base a les 
justificacions aportades, el departament de comptabilitat lliurarà la quantitat que corresponga. 
La justificació serà sempre igual o superior a la quantitat que li pertoca de subvenció. 
El Regidor d’Esports notifica que s’intentarà mantindre la mateixa quantitat que l’any anterior a 
repartir entre les entitats, és a dir, 37.000€. Però no ho garantitza, ja que el pressupost general 
de l’Ajuntament per a l’any 2022 estarà molt ajustat. 
 
3.- Precs i preguntes. 
El Regidor d’Esports, en primer lloc, passa a donar resposta a preguntes realitzades en la reunió 
del Consell anterior de juny. 
 

- Sobre  la problemàtica que te el club de basquet durant els partits a conseqüència  de la 
llum que entra per la cristallera del pavelló, la qual dificulta el normal desenvolupament 
del joc, el Regidor d’Esports comenta que des de l’Oficina Técnica de l’Ajuntament no 
recomanen canviar el color de les parets, ja que forma part del projecte d’execució de la 
instal·lació. Sobre la possibilitat de posar un vinil tintat a eixa cristallera, es comenta que 
es disposa del pressupost, però que a nivell pressupostari serà difícil d’executar. A més, 
s’observarà, desprès de posar nous leds, els quals fan més llum, si el reflex produït per 
la quantitat de llum que entra per la cristallera, arriba a atenuar-se. 
Sobre la  proposta per a que s’estudie la possibilitat de repintar les pistes i així reordenar 
els espais esportius per tal que pogueren cabre alguna pista més de basquet., se li 
contesta que és inviable. I sobre la neteja de la pista de joc, es van donar les ordres 
pertinents per a que millorarà la situació.  



 

 
 

- Sobre la problemàtica argüida pel club de petanca, en la que mostraven el seu 
descontent amb la situació de la zona de joc i altres qüestions que afecten directament a 
la seua pràctica, com ara, la neteja, les cadires,la llum,etc, el Regidor d’Esports comenta 
que es va actuar immediatament sobre l’assumpte. El problema dels focus ja estan 
solucionats. I sobre la qüestió de les cadires, els indica que la millor solució seria que 
l’entitat es comprara les cadires necessàries i la despesa la comptabilitzaren a l’hora de 
justificar la subvenció anual. 

- Angel Picornell, del Club Arquers, pregunta sobre com està la situació de l’espai reservat 
per instal·lar la zona de tir, al costat del pavelló. Se li respon que, davant de les 
indicacions pertinents per complir amb el mínim exigible per a la practica esportiva, 
l’Ajuntament té que estudiar el pressupost del que representarà la despesa. 

- Fermí Gilabert, de la Societat de Colombaires, pregunta sobre la possibilitat de utilitzar el 
terrat de baix del Centre Social per a la seua practica esportiva. Se li contesta que no hi 
ha cap inconvenient.  
 

 

I no havent més assumptes per tractar, el President del Consell dona per finalitzada la sessió a 
les vint-i-una hores i trenta  minuts, de la qual cosa jo, el Secretari, done testimoni. 
 

     
 

Miquel A. Noguera Artigues 
                       Secretari del Consell 


